
~PL~LIC>llVIENTS 

- a les Entitats, pel treball que fan al servei del poble. 

- a Jose i el altres bombers d'Ulldecona, pel gran esforç que han fet per 
Bòsnia 

-a Josep Subirats (ex-Senador) pel llibre sobre Marcelina Domingo, i a 
l'Ajuntament d'Ulldecona com a organitzador de la magnífica 
conferència. 

- a les Comparses dels Carnavals, al Carnestoltes ... 

- a Pascual Casaubón per la gran Exposició feta a Barcelona i per la que 
farà al maig a Jaen. 

>CILILETS 
-a un regidor que durant els Plens fa comèdia (com sempre). 

- a qui nega el que va fer mentre era President del Club de Futbol 
Ulldecona. 

-als ''jefes" de la Fira, que no han presentat encara els comptes. 

- als qui diuen que estalvien (rebaixant subvencions a Entitats, 
retallant festes populars, escatimant al Parc de Nadal...). 

- als qui es barallen per presidir els actes i, si no, no van. 

- als qui se'n van a "a reclamar a Madrit" i allí els diuen que tot allò 
que demanen ja està previst de fer-ho. 

- '.lis responsables de que s 'hagin deixat de fer la '·cursa contra la 
droga'', la "can1panya de recollida de joguines", etc. 

-al regidor que no se'n recordava de que el seus cartells van trencar 
tres glob1s (i quina mala sort!) a la plaça d 'Espanya. 
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A tots els qui estimen a ... 
JUAN SALVADORGAVIOTA 

Vola, vola 
gavina blanca 
planeja sobre el blau oceà 
i, remunta, fins al penya-segat. 
Saltironeja ... 
fes cabrioles a l'aire ... 
aprèn a volar, 
vola i vola ... 
cap a la llibertat. 
Alguns et diran 
que ets en estat de follia. 
Però, tu segueix endavant.. . 
¡ ... no hi ha res més important 

que volar cap a la LLIBERTAT ... ! 

C.B. . ' 

LA CARTA EN EL CAMINO 

... Y así esta carta se termina 
sin ninguna tristeza: 
estan firmes mis pies sobre la tierra, 
mi mano escribe esta carta en el carni-
no, 
y en medio de la vida estaré 
si empre 
junto al amigo, frente al enemigo, 
con tu nombre en la boca 
y un beso que jamas 
se apartó de la tuya. 

"Los versos del capitan" 

Re¡>rografia: C. Nicaragua 75-77, 08029 Barcelona 
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El vot més positiu 
per a Ulldecona, 

Catalunya i Espanya. 
Per tu i els teus 

VOTA PSCI 
Perquè guanyi l'esquerra 



EL NOSTRE TREBALL 
Actuació al Camp . 
Municipal de Futbol 

A l'últim Ple Miquel Fusté, després de 
dir que el Camp de Futbol és un lloc que 
aglutina molta gent Qugadors de totes les 
edats i espectadors forasters i del poble), 
va recordar que abans de les Municipals, 
l'actual Alcalde i Fidel Sust, Dr. Gral. 
d'Esports de la Generalitat, van assegurar 
que si CiU arribava a manar a l'Ajuntament, 
el Camp de Futbol s'arreglaria tal com cal. 

Després d'un debat entre l'Alcalde i Miquel Fusté 
es va acceptar substituir la paraula "exigir" per 
"demanar" i així es va aprovar per unanimitat amb el 
texte següent: 

Sales polivalents 
a la Casa de la Vila 

Mano lo Vidal va recordar les moltes activitats que 
organitza l'Ajuntament i les que durant l' any fan les 
entitats locals. I també que el Ple, a petició del PSC, 
va aprovar la redacció d'una Memòria Valorada. 
Però, al vore que no s'ha fet res, es proposava que 
l'Arquitecte Municipal fés una Memòria Valo
rada d ' habilitació de sales polivalents al segon pis 
de la Casa de la Vila per a demanar ajuts a la 
Generalitat. 

L' Alcalde va dir que l'Arquitecte tenia molta 
feina, però va haver de reconèixer que encara no li 
havien ni dit 

I malgrat que a l'equip de Govern li faltava el 
regidor del PP i ex-Alcalde Jerónimo Castell, van 
rebutjar la nostra Moció utilitzant el vot de qualitat de 
l'Alcalde. 
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"Demanar a Fidel Sust el compliment de la 
promesa feta davant de l'actual Sr. Alcalde i 
d'altres persones, i que el Camp de Futbol s'arregli 
tal com cal, començant per la gespa". 

Un minut de silenci per 
Aldaya, Ortega y Cordón 

Jaume Antich va proposar que mentre hi hagi 
aquests o altres segrestats per bandes terroristes, i 
com una forma de manifestar el rebuig d'Ulldecona 
i els Barris, el Ple de l'Ajuntament guarde un minut de 
silenci, cosa que es va fer tot seguit per part dèl 
Consistori i del nombrós públic assistent. 

Mòduls de F.P. 
al nostre institut 

Davant les paraules de l'actual Alcalde de que 
l'anterior govern del PSC no s'havien preocupat per 
aquest tema, el Grup del PSC va fer constar en acta 
cartes de l'anterior Alcalde de 11-10-93, 26-1 -95, 
21-2-95 (varies) i 16-6-95, a més de les Actes del 
Consell Escolar Municipal. 

I, novament, va oferir el seu treball per pressionar 
a la Generalitat (que és on està el problema) per poder 
aconseguir-ho. 

Un poble sense vida 
Ja fa més de mig any que l'actual equip de govern 

de l'Ajuntament d'Ulldecona va assolir el poder que 
es veu que feia tants i tants anys que desitjava. Va ser, 
recordem-ho, mitjançant un pacte a quatre bandes 
(CiU-PP-ERC-UGI). Passat un temps, ja s'han pogut 
treure les primeres conclusions. 

La primera, potser, és que a hores d'ara, tothom 
sap qui mana realment en aquest Ajuntament (PP), 
qui és realment l'Alcalde de la vila, qui només ocupa 
la butaca d'aquest càrrec, i qui allí dins no té ni veu 
ni vot (ERC). De cara a fora, de cara al poble, tots són 
íntims, tot són abraçades i copets a l'esquena, quan fa 
uns anys no es podien ni veure. Ara bé, la cosa 
comença a canviar. Portes endins, les ideologies tan 
diverses comencen a aflorar i, fins i tot s'ha sentit dir 
a algú d' ells que els altres són uns incompetents. 

El poble, és veritat, està parat i amb aquest pano
rama, Ulldecona quinfuturté?. Els joves, sempre s'ha 

dit, són el futur. De totes maneres penso que estan 
bastant "cremats" de la política, no m'estranya!. Tot 
i això crec que l'Ajuntament de la vila els hauria de 
donar alguna oportunitat per a col.laborar en alguna 
cosa, però en aquests mesos que portem de govern de 
"caalició" ha quedat clar que no ho pensen fer. De 
moment no s'ha ni constituït el Servei Municipal de 
Joventut ni el Servei Municipal d'Esports. I això fa 
que cada vegada es desenganyin més, perquè se 
n'adonen que no els tenen en compte. 

D'aquesta manera l'únic que conseguiran és que 
la relació joves-Ajuntament sigui cada vegada més 
freda, si és que és possible. I crec que un poble en el 
que els joves no participin en la vida de cada dia, pot 
arribar a morir-se. Ara però, serà molt difícil motivar
ies de nou, després de tantes traves i impediments que 
se' ls ha ficat per fer qualsevol cosa. 
EVA 

El sentit del meu vot 
Cada vegada que arriben eleccions em pregunto la 

raó per la que mai tinc dubtes sobre quin és el Partit 
al que votaré, sempre ho tinc clar. Això, a vegades, 
em dona que pensar i llavors una de les raons la trobo 
en les idees socialistes, crec que són de les més 
adequades per conduir la societat (potser 
m'equivoco). 

Buscant més raons, em paro a mirar la gent que 
ens ha governat per part dels socialistes i per part de 
la dreta, deduint que encara que hi han molts de 
socialistes que no van actuar correctament, estic 
segur que els qui, dintre del seu subsconscient, 
justifiquen i troben més normals aquests tipus 
d'actuacions són els de la dreta (potser torno a estar 
equivocat) 

Ara bé, l'ultima raó que em treu totalment de 
dubtes està basada en valorar la sort que he tingut de 
nèixer a Ulldecona, un poble on tots ens coneixem, 
que em dona la possibilitat de veure alguna gent que 

ºE forma part de la dreta, i llavors el pensar que tota 
'f' R 'MO\.\S t>'uLLS Q.UE "'\ t>os \s l s\ e:rs 

aquesta mena de gent es pugui estendre per tot el 
CURT t>~ \/\~'n.. NO \J El.:>~ t'\É.~ EN ).. 
t>t..L TEU N~. LL país m'aclareix ràpidament el sentit del meu vot {i, 

~)t-{)ME C\Ç . ' . , . ) 
estic segur que, ara Jª no m eqwvoco . 
Anson & PedroJota 
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